
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2022-09-05 

 

Närvarande: Anders H, Jesper W, Josefin B, Emma A-H 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Emma A-H  

 

§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 Status skate: vi har ansökt om pengar från ”Ett Kalmar för alla” men ej fått återkoppling 

  

§5 Status discgolf: Anders ska träffa Kalmar Discgolf för en offert. 

 

§6 Status konstgräs: skall enligt Johan Persson vara klart till nyår 

 

§7 Inskickade investeringsbidragsansökningar: låsbyte 40kkr, uppfräschning uteplats 45kkr, 
avbytarbås 100kkr 

 

§8 Status FP17/18: Över 20 inskrivna barn samt svårt att hitta en nivå som passar alla. En 
eventuell uppdelning skulle kräva ytterligare en kvällstid i skolans gympasal. Josefin behöver 
hoppa av som tränare för 17/18-gruppen.  

 

§9 Barngympa 19/20: Josefin vill starta en ”bollgympa”-grupp för barn födda 19/20 vilket 
också kräver en inomhustid, ej senare än 17:30. 

 

§10 Revidering gula linjen: gula linje reviderades 

 

§11 Stängning av Åbyvallen och Ungdomsavslutning: söndagen 9 oktober 

11:00 stängning 

13:00 ungdomsavslutning (kolla antal för inköp av fika) 

 

§12 Övriga frågor 

-Återkoppling till Ironman: förbandslådan bör innehålla suturtejp och självhäftande 
kompresser 



-Det behövs nya krukor till Läckeby centrum för att ersätta de som sparkats sönder. 

-Det blev återigen en väl organiserad depå på Snättebrovägen under Ironman med bra 
uppslutning från föräldrar och aktiva  

 

 

Nästa möte: 3 oktober kl 18:30 


